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REFERÈNCIA: Participació Ciutadana 
EXPEDIENT: 7226/2019 
ASSUMPTE: ACTA CONSELL DE PARTICIPACIÓ CIUTADANA NÚM.1 DE 2019 
 
 
 
 
 

 

PERSONES ASSISTENTS 

PRESIDENT 

Diego Gómez i Garcia 

VICEPRESIDENTA 

Gemma Alós Sospedra 

VOCALS 

Paco Cerveró Navarro 
Luisa Castells Garés 
Ariana Albelda Miguel 
Pascual Carrasco Soler 
Paco González Paños 
Elvira Olmos Esteve 
Salvador Oliver Bertomeu 
 
INVITATS A LA SESSIÓ 
 
Isabel Aguilar López, regidora delegada de 
Turisme i Patrimoni. 
Agustín Ferrer Clari, director del Museu 
Municipal d’Alzira. 
Pedro Benedito, responsable de Turisme. 
José Manuel González Valls, tècnic de 
Projectes Europeus.  

SECRETARIA 

Consuelo Llopis Pla. 

 
NO ASSISTEIXEN 
Javier Camarasa Carrasco 
 
HAN DISCULPAT LA SEUA ABSÈNCIA 
Leticia Piquer Ortiz 
Fernando Pascual Moscardó 
Teresa Ávila Ribera 
 
 
 

 
ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA 
PEL CONSELL DE PARTICIPACIÓ 
CIUTADANA EL DIA 12 DE NOVEMBRE 
DE 2019.  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA. 
 
A la ciutat d'Alzira, a les 19.30 hores del 
dia 12 de novembre de 2019 es 
reuneixen a la Casa Consistorial (sala de 
reunions de la 2a planta) les persones 
que al marge s'expressen, membres del 
Consell de Participació Ciutadana 
d'aquest Ajuntament i convidats a aquest, 
amb la finalitat de celebrar la sessió 
ordinària per a la qual han sigut 
prèviament convocats, presidida per 
l'Alcalde, Diego Gómez i Garcia, amb 
l'assistència tècnica de la secretària. 

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt
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ORDRE DEL DIA 
 

1. Constitució del Consell de Participació Ciutadana. 

President, dona la benvinguda a tots els assistents i els comunica la intenció de l'equip 
de govern de continuar en la línia iniciada en l'anterior legislatura per a fomentar la 
participació i les relacions amb la ciutadania. 
Després de les oportunes presentacions demana a la secretaria que nomene els 
components actuals del Consell de Participació Ciutadana, sent els següents; 

NOM COGNOMS CÀRREC 

DIEGO GÓMEZ I GARCIA ALCALDE-PRESIDENT. 

GEMMA  ALÓS SOSPEDRA VICE-PRESIDENTA 

PACO CERVERÓ NAVARRO VOCAL DE CIUDADANOS 

LETICIA PIQUER ORTIZ VOCAL DE COMPROMÍS 

LUISA CASTELLS GARÉS VOCAL DE PARTIDO POPULAR 

FERNANDO  PASCUAL MOSCARDÓ VOCAL DE PSPV-PSOE 

    
REPRESENTANS D’ALTRES 
CONSELLS  

TERESA ÁVILA RIBERA 
REPRESENTANT CONSELL  
ASSESSOR DE COMERÇ 
REPRESENTANTS D’ASSOCIACIONS 
DE VEÏNS 

ARIANA ALBELDA I MIGUEL AAVV COLONIA ANA SANCHIS 

PASCUAL CARRASCO SOLER 
AAVV SANTS PATRONS  
LES BASSES-SANT JUDES 

PACO GONZÁLEZ PAÑOS AAVV BALCÓ DE LA RIBERA 

REME PAU PLA AAVV RAVAL DE SANT AGUSTÍ 

ELVIRA OLMOS ESTEVE AAVV EL RACÓ 

SALVADOR OLIVER BERTOMEU AAVV L'ALQUERIETA 

JAVIER 
CAMARASA 
CARRASCO 

AAVV LA BARRACA D'AIGÜES 
VIVES 

 
President, una vegada relacionats els membres, queda constituït el Consell de 
Participació Ciutadana; a partir d'ara, els Consells seran presidits generalment per la 
regidora de Participació Ciutadana, Gemma Alós. 
 
President, demana la conformitat dels assistents per a avançar el punt 4 de l'ordre del 
dia i tractar-lo a continuació perquè així els convidats a la sessió puguen retirar-se i 
continuar amb els altres punts; tots manifesten estar d'acord. 
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4. Informació sobre el Projecte Europeu Urban Innovative Actions per Agustín 
Ferrer, director del MUMA. 
 
Agustín Ferrer, explica que es tracta d’un projecte per a entitats de més de 50.000 
habitants, pel que s’ha establert una sinèrgia dels ajuntaments d’Alzira, Cullera i 
Tavernes de la Valldigna, per a compartir accions relacionades amb la Cultura i 
Patrimoni.
Havent de definir el projecte en espais “tecnologicables”, i el seu aspecte 
socioeconòmic, s’acorda que l’element comú vertebrador del tres municipis serà la 
Cultura que genera l’aigua. 
 
Desenvolupant cada Ajuntament la seua part, el d’Alzira es centra a la Vila - l’Illa (BIC) 
amb les inundacions  (registres als taulells urbans i Casa Alós; efectes catastròfics; 
mala planificació del territori); el MUMA (centre d’interpretació amb el plànol de 
sèquies de Roxas i la Sala Sucro –Xúquer per al període de la Prehistòria a l’Edat 
Mitjana); el Passeig Fluvial, el Monument al Xúquer i mirada al Xúquer; les activitats 
relacionades a l’Escola de Piragüisme, la Ruta 1 del Centre BTT que enllaça amb 
Cullera, les rutes que enllacen amb Tavernes: Via Verda i PR’s 334, 335 i 38, creuant 
la Murta, amb la seua pròpia arquitectura de l’aigua. 
 
Realitzades 2 reunions a Cullera (12 juliol i 14 d’octubre, altra en Roma el 30 
d’octubre, i altra en Brussel·les el 5 de novembre, recau en cada municipi traslladar a 
diferents organismes i associacions, el projecte, a fi de difondre i conscienciar a la 
ciutadania dels valors de protecció del patrimoni i l’entorn, i involucrar-la amb el 
posterior feedback. 
 
Una consultora italiana experimentada en la redacció de projectes europeus, formularà 
–cobrant tan sols si es aprovada l’ajuda- la proposta comuna, basant-se en tres potes: 
cultural, social i tecnològica, corresponent esta última a la Universitat de València –
vinculada al projecte com a soci col·laborador-, que crearà una plataforma digital que 
ho envoltarà tot mitjançant pantalles als recursos, balises–wifi suport a la ruta –amb 
energia solar o salts d’aigua-, que al mateix temps recolliran la informació precisa. 
 
President, demana el suport del Consell de Participació per tractar-se de l'entitat més 
representativa de la ciutat, sobretot per integrar als delegats de les Associacions 
Veïnals, que al seu torn representen a la ciutadania d'Alzira. 
 
S'aprova per unanimitat  l'adhesió al projecte presentat i la participació d'Alzira en la 
proposta que els municipis citats presentaran el pròxim 12 de desembre de 2019. 
 
President, agraeix als convidats la seua assistència. 
 
<< Abandonen la sessió: Isabel Aguilar, Agustín Ferrer, Pedro Benedito i José Manuel 
González>> 
 

2. Concretar detalls sobre: convocatòries, actes i horaris de les sessions. 
 

Després de mostrar diverses opinions s'acorda que, a poder ser, les sessions del 
Consell es convoquen en dilluns a les 18.30 hores i que les actes es redacten en 
valencià. 

https://twitter.com/Ajunt
https://www.facebook.com/Ajunt
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3. Novetats sobre les Assemblees Ciutadanes. 

 
President, fa un resum de la implantació de les Assemblees Ciutadanes en l'anterior 
legislatura, del funcionament de les mateixes i de la seua evolució, celebrant-se primer 
a l'ajuntament i després en els barris. 
 
Informa que sobre aquest tema l'equip de govern, després d'una valoració 
d'intervencions i assistència de la ciutadania, està considerant modificar la 
convocatòria de les Assemblees per a centrar-les en assumptes concrets que  puguen 
afectar una part de la ciutadania o a un barri. 
 
Elvira Olmos, pregunta si l'assumpte el proposaria l'ajuntament o l'Associació Veïnal i 
la periodicitat de la celebració de les Assemblees. 
 
President, podria valorar-se la convocatòria  a proposta de les Associacions Veïnals, i 
en aquest sentit caldria concretar els requisits a establir per a sol·licitar una 
convocatòria de l'Assemblea, la consideració des de l'ajuntament sobre l’assumpte 
proposat, el termini per a convocar des de la sol·licitud, etc. 
 
Pascual Carrasco, pregunta si per exemple, el seu barri no té notícies sobre l'evolució 
de les obres del Canal, si podria ser motiu per a sol·licitar una Assemblea. 
 
Elvira Olmos, sol·licita que es tinga en compte que depenent de l'assumpte a tractar, 
puga sol·licitar-se l'assistència de tècnics en la matèria. 
 
President, respon que si existeix informació per a comunicar la podria convocar 
l'ajuntament i considera una bona proposta a tindre en compte la de l'assistència de 
tècnics. 
 

4. Punt tractac a l’inici del Consell. 
 

5. Avaluació de les visites de la regidora de Participació als barris. 
 
Gemma Alós, informa que des de setembre està visitant tots els barris de la ciutat amb 
la finalitat de conèixer millor la situació d'aquests, només queden per visitar El Racó i 
La Barraca d'Aigües Vivas. 
 
En general quasi totes les reivindicacions que la ciutadania li ha exposat són 
històriques, algunes s'han pogut solucionar de manera prou ràpida amb simples 
gestions en els departaments, unes altres tardaran mes i unes quantes ni tan sols està 
a les nostres mans la solució. 
 
En tots els casos s'intentarà donar una resposta, encara que aquesta puga ser 
negativa. 
 
Igualment s'ha constatat que alguns serveis municipals no responen a les 
intervencions en la Bústia de la Ciutadania i s'insistirà perquè això no ocórrega. 
 

6. Precs i preguntes. 
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Secretària, recorda als assistents que el dia 15 d'aquest mes finalitza el termini de 
presentació de la justificació d'ajudes concedides a les Associacions Veïnals i que 
encara hi han algunes que no han presentat res. 
 
Paco González, pregunta si hi ha alguna informació sobre els pressupostos per a 
2.020. 
 
President,  respon que per a aquest tema es convocarà un altre Consell. 
 
Salvador Oliver, demana que se li facilite el llistat de regidors i les delegacions que 
tenen. 
 
Pascual Carrasco, proposa que seria un detall que els passaren els pressupostos de 
2.020 perquè quan s'aproven siga amb la conformitat del Consell de Participació. 
 
També demana que es veja la possibilitat de posar un desfibril·lador en el barri, 
concretament en el centre de Les Basses, ja que van mes de 300 persones entre 
l'Associació Veïnal i la d'Alzheimer. 
 
Vicepresidenta, respon que es tindrà en compte per a veure si es pot instal·lar en 
l’esmentat centre. 
 
Paco González, suggereix que es faça un mapa públic indicant els punts d'Alzira en 
els quals hi ha disponible un desfibril·lador i així es veurien els llocs on hi ha i les 
distàncies entre aquests. 
 
Vicepresidenta, és una bona idea, es tindrà en compte. 
 
Salvador Oliver, proposa que els contenidors, a més dels colors,  es distingisquen mes 
per a saber per a què és cadascun. 
 
Elvira Olmos, suggereix un canvi en el sistema de recollida de residus sòlids i posa 
com a exemple el de Carcaixent, pensa que podria practicar-se uns mesos en un barri 
concret per a veure l'efectivitat i si resulta estendre'l a la resta de la ciutat. 
 
President, podria estudiar-se perquè prompte finalitza la contracta amb l'empresa i el 
sistema actual. 

 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
I no havent-hi més assumptes que tractar, per la Sr. President, s'alça la sessió, sent 
les 20:40 hores, del que jo la Secretària estenc acta i certifique. 
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CONSUELO LLOPIS PLA

Fecha firma: 19/11/2019 12:52:59

TECNICA DE GESTION

AJUNTAMENT ALZIRA

DIEGO ERNESTO GOMEZ GARCIA

Fecha firma: 19/11/2019 14:08:48

ALCALDE-PRESIDENTE

AJUNTAMENT ALZIRA

https://twitter.com/Ajunt
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